

SILAT PIKAT PELANCHONG

KUALA LUMPUR, Sabtu. — Pelancong dari Australia sangat tertarik hati melihat pertunjukan seni kebudayaan Melayu gemasok, tarian, kesul dan upacara persembah di rombongan persembah dari Kelantan berbilang kali. Kelang berbilang kali.

23 MAY 1971
Sa-ramai 120 orang perlancong Australia itu dalam jawatan ka-satuan Malaysia, adoran sarian sarak. Persembahan di sini. Rombongan ini menjayakan rombongan mereka berasa kakum kepada persembahan kebudayaan Melayu yang tidak di-ketahui-nya sa-jama ini.

“Penuda penuhi Malaysia juga sangat baik dari kelas mesera,” kata-nya Haji Sabahudin bin Dato Haji Kamardin, anggota Dewan Negeri Selangor kawasan Dengkil pada usaha penarikan pelancong yang di-anjurkan oleh sharikat ini sangat-lah baik, kerana dapat menjalin persahabatan antara dua buah negara. ● Gambar memulakan persembahan dengan sa-orang dari ahli silat “tangkas,” Persatuan Belia Kampong Sungai Ramal Luar itu, sa-belum berpisah. — Gambar oleh Hamzah Nor.

33 MAY 1971 Istiadat menyempai selendang

KOTA BHARU, Khamis. — Tengku Mahkota Kelantan, akan menerima selendang di-ka-silang Seri Gayong Selendang Seri Mahkota Chusaki, dari Mahkota Sultan Seri Gayong Khalid Sultan. Enche Mesrui lita-Rahman dalam di-adakan di-Serdang Sultan Mohd Ali Ahad ini pada hari Ahad ini.

Sementara Menteri Besar Kelantan, Dato Haji Mohamed Asri akan menerima Selendang Kebangsaan Mahkota Chusaki.

Demiikian menurut satu kenyataan yang di-ke-luarkan oleh Pertubuhan Silat Seni Gayong Malaysia Bahagian Negeri Kelantan. Sa-banyak 24 jenis pertunjukan seni silat gayong akan di-tunjukkan dalam majlis tersebut. Di-antara-nya termasuk antara mensilat besi, panjat tiang, kacak, dan gambok, pentak, dan lapis, memutar batu atas dada dan berjalan di-atas bara api.

Semi-silat menyambut ulang

7 tahun-nya SINGAPURA, Ahad.

Pertumpuhan Seni Silat Selera Putera Kuningan—Seksi Seni Silat Persatuan Bawean Singapura — akan menyambungkan Ulang Tahun Keshukurannya pada 17 Jun di-pelaksanaan Ferial Road, mulai jam 8.00 malam. Sa-ramai dengan 100 orang akan di-sajikan penyampaian siji tamat laksana kepada anggotanya perkumpulan itu yang antara-nya terdapat beberapa orang pelajar wanita.

Kadiah

Ketua perkumpulan itu Enche Basri Alam, memberitahu bahawa Setiausaha Parlimen kepada Kementerian Pelajaran Enche Mohd. Ghazali Ismail, akan menyempai kapada pesertanya yang telah di-undang Enche Ghazali di-dua akan menyempai dalam ucapan-nya dalam majlis itu kelak.

Di-samping jamuan makan, majlis itu akan di-selangi dengan beberapa pertunjukan persembah silat yang antara-nya sunbangan dari Siladengan Asli, Tae Kwan Do serta Karate — seni silat Tepun.

● Gambar di-atas menunjukkan sa-bahagian dari anggotanya perkumpulan Seni Silat Putera Kuningan. Berdiri di-kanan sekali ia-lah ketua mereka Enche Basri Alam.

Persatuan silat gayong di-tubuh

MACHANG, Sabtu. — Persatuan Silat Seni Gayong chawangan Pulau Chondong, dekat sini, akan di-tubuhkan esok di-Ssekoiah Kebangsaan Pulau Chondong. Sa-ramai 30 orang belia dari kampung sekitarnya telah mendatarkan diri untuk menyertai Persatuan itu. Satu pertunjukan silat gayong oleh ahli Persatuan Silat Gayong Machang akan di-adakan bersempena penubuhan persatuan itu mulai pukul 2.30 petang. — Bernama.